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Saadet Partisi Edirne İl Baş-
kanı ve Genel İdare Kurulu 
Üyesi Av. Sinan Tekin, Türkiye 
ekonomisindeki durgunluk ve 
yüksek enflasyonun etkisiyle 
başta inşaat sektörü olmak 
üzere iş dünyasının ciddi bir 
darboğaza girdiğine dikkat çek-
ti. Tekin, “2023 yılında 1516 
olan konkordato başvurusu sa-
yısı, 2024'ün ilk yedi ayında 
1554'e yükseldi. En riskli sek-
törler arasında inşaat sektörü 

ilk sırada yer alıyor” dedi. 
Saadet Partisi Edirne İl Baş-

kanı ve Genel İdare Kurulu 
Üyesi Av. Sinan Tekin, açıkla-
masında şunları kaydetti:  

 “Özellikle son dönemde ar-
tan konkordato başvuruları, iş 
dünyasındaki çöküşün boyut-
larını gözler önüne sermekte-
dir. Konkordatotakip.com veri-
lerine göre, 2023 yılında 1516 
olan konkordato başvurusu sa-
yısı, 2024'ün ilk yedi ayında 

1554'e yükseldi. En riskli sek-
törler arasında inşaat sektörü 
ilk sırada yer alıyor. Özellikle 
malzeme fiyatlarındaki artış, 
krediye erişimdeki zorluklar ve 
devletten ödeme alamama so-
runları firmalarını ciddi sıkıntı-
lara sokuyor. Hükümetin yanlış 
politikası yüzünden şirketler 
batıyor. Yılın ilk yarısında ka-
panan şirket sayısı geçen yıla 
göre yüzde 25.8 artarken bir-
çok sektörde konkordato talep-
lerinin geçen yıla göre yüzde 
50-55 arttığı konuşuluyor. Bu 
gidişat iyi değil! Enflasyonu 
milletin başına bela eden ikti-
darın seçimden önce sürekli 
tekrar ettiği bir sloganı vardı. 
21. yüzyıl ‘Türkiye Yüzyılı’ ola-
cak. Ancak, seçimlerden he-
men sonra bambaşka bir süreç 
yaşıyoruz. Yaşadığımız bu sü-
reçte gelişmeler şunu göster-
mektedir; bu yıl, zam yılı, vergi 
yılı ve enflasyon yılı olacak.”  

Haber Merkezi 

Edirne'de yeni eğitim ve 
öğretim yılı öncesinde kırtasiye 
ve okul ürünlerinde ürün gü-
venliği ve fiyat etiketi denetimi 
yapıldı. 

Ticaret İl Müdürlüğü ekiple-
ri, okulların açılmasına az bir 
zaman kala kentteki kırtasiyele-
ri denetledi. 

Ortakapı Caddesi'ndeki bir 
mağazada denetim yapan 
ekipler, çanta ve kırtasiye mal-
zemeleri başta olmak üzere 
okul ürünlerini sağlığa uygun-
luğu ve fiyat açısından incele-
di. 

Denetimde Ticaret İl Mü-
dürlüğü yetkilileri fiyat etiketi, 
kasa ve raf fiyatlarını karşılaş-
tırdı, ürün güvenliğini kontrol 
etti. 

Kırtasiye dükkanı işletmeci-
si Tamer Dillek, gazetecilere 
yaptığı açıklamada, okulların 
açılmasına kısa bir süre kala 
ekiplerin denetimlerini artırdı-
ğını söyledi. 

Ekiplerin defterlerin yaprak 
sayısına kadar kontroller ger-
çekleştirdiğini ifade eden Dil-
lek, "Satılan her ürünün etiketi-
nin üzerinde olması gerekiyor. 
Veliler çocuklarına kırtasiye 
ürünü alırken standartlara uy-
gun ürünler almalı. Yerli malı, 
kaliteli malzemeler tercih edil-
meli. Satın alınan ürünün sah-
te olup olmadığı araştırılmalı. 
Her ürünün arkasında Türk 
Standartları Enstitüsünün am-
blemi vardır bu kontrol edilme-
lidir." diye konuştu. (aa)

Edirne’de bir markette dün satılan ucuz domatesler, kadınla-
rın yoğun ilgisiyle karşılaştı. Kilosu 10,90 TL’den satışa sunulan 
domatesler, özellikle artan salça fiyatları nedeniyle kapış kapış 
gitti.  

Salça yapımı için domates almak isteyen birçok kadın, mar-
ketin önüne çıkarılan kasalardan poşet poşet domates aldı. Mar-
ketin açılış saatinden itibaren kadınlar markete akın etti. Kasa-
lardan seçtikleri domatesleri market arabasına koyan kadınlar, 
kışlık hazırlıklarını uygun fiyata tamamlamanın sevincini yaşadı. 
Kadınlar, domates fiyatını uygun bulduklarını salça fiyatlarının 
yüksek olması nedeniyle salçalarını evde yapacaklarını söyledi.  

Haber Ergin Yıldız

Ekonomik kriz derinleşiyor

Domatese hücum

Kırtasiyelere fiyat denetimi



Cuma günü dinimizde mü-
barek bir gündür. Cuma günü,  
Müslümanlar için bayram gü-
nü sayılır. Haftalık ibadetimiz 
olan Cuma namazı bu güne 
tahsis edilmiştir. 

Peygamberimiz (sav) 
bir hadislerinde; "Cuma’da 
öyle bir an vardır ki eğer Müs-
lüman bir kul o anı denk geti-
rir Allah'tan iyi bir dilekte bu-
lunursa, Allah onu kendisine 
muhakkak verir" der.  

Rabbimiz (cc)  ise; “Ey 
iman edenler! Cuma günü na-
maz için ezan okunduğunda 
hemen Allah’ı anmaya koşun; 
işi, alış verişi bırakın! Eğer bi-
lirseniz sizin için hayırlı olan 
budur” der. (Cuma Suresi 9. 
Ayet). 

Devamındaki ayet ise;  
“Namaz tamamlanınca artık 
yeryüzüne yayılabilir ve Al-
lah’ın lütfu kereminden rızkı-
nızı temine çalışabilirsiniz. Bu-
nunla birlikte Allah’ı çok çok 
zikredin ki iki cihanda da kur-
tuluşa eresiniz” şeklindedir. 
(Cuma Suresi 10 Ayet) 

P e y g a m b e r i m i z  
(sav)’den bir uyarı!; “Her 
kim önemsemediğinden dola-
yı Cuma namazını üç defa 
terk ederse kalbi mühürlenir”! 
(İbn Mâce, İkâmet, 93) 

İslam, Hz. Adem’den 
Peygamber Efendimize (sav) 
kadar gönderilen tüm dinlerin 
ortak adıdır. İslâm; sulh, selâ-
met ve huzur bulma anlamın-
dadır. Allah katında din İs-
lam’dır. “Kim İslam’dan başka 
din ararsa bilsin ki, ondan 
(böyle bir din) asla kabul edil-
meyecek ve o ahrette de zarar 
edenlerden olacaktır”  diyor, 
Rabbimiz! (Al-i İmran:85)  

Yine bir Hadis-i Şerif-
te; “Allah indinde günlerin 
Seyyidi (Efendisi, Lideri) Cu-

ma’dır. O, kurban ve Rama-
zan Bayramı gününden de 
kıymetlidir” der. (Buhari)                                                                                                                                            

Cuma gününde şu beş 
özellik olduğu da bildiri-
lir: 1- Hazret-i Âdem o gün 
yaratıldı. 2- O gün yeryüzüne 
indirildi. 3- O gün vefat etti. 4- 
O günde öyle bir an vardır ki, 
günah veya akrabalarla ilişkiyi 
kesme konularında olmamak 
şartıyla kul Allahü teâlâdan bir 
şey isterse Allahü teâlâ mutla-
ka onu verir. 5- Kıyamet o gün 
kopacaktır. Aslında “Cuma” 
günü ile ilgili kitaplar dolusu 
bilgiler var. Ben, sadece bir-
kaç örnek sundum. 

Peki, Cuma gününü ne-
den yazı konusu yaptım? 
Bazı din karşıtı solcular, Cuma 
günü için “Kara Cuma” di-
yorlar! 

Geçtiğimiz hafta başta İz-
mir ve Manisa olmak üzere 
bazı illerimizde orman yangın-
ları yaşandı. (Mağdurlara geç-
miş olsun, Allah yardımcıları 
olsun) Mutlaka TV kanalların-
dan izlemişsinizdir. Solcu bir 
kanalın Din karşıtı spikeri yan-
gın haberlerini anlatırken Cu-
ma günü için  “Kara Cuma” 
ifadesini kullandı! Bu söz, Al-
lah’ın yarattığı kutsal bir gün 
için hakarettir! Din ile İman ile 
alâkası olmayan bu insanlar, 
nüfusunun yüzde 98’i Müslü-
man olduğu söylenen ülke-
mizde kutsal değerlerimize her 
fırsatta hakaret ediyorlar. Hal-
bu ki, kara olan “Cuma” de-
ğil kendi kalpleridir, ruhla-
rıdır! Ancak, toplum olarak o 
hale getirildik ki, 3-5 kuruşluk 
menfaatimize aykırı bir şeyde 
dünyayı ayağa kaldırırız. Ama 
Dinimize hakaret edenlere ço-
ğu zaman ses bile çıkarmayız! 
Aslında, toplumun inançlarını 
alaya alanlara, hakir girenlere 

müeyyide uygulanmalı değil 
mi? 

Peki, bu “Kara Cuma” 
dedikleri nedir ve ne za-
man ortaya çıktı?                                                                                                          

İnternet bilgilerine göre, 
Hıristiyan âleminde Yılbaşı ve 
Noel öncesi alışveriş dönemi-
nin başlangıç günü düşüncesi 
insanlarda 1932 yılından beri 
vardır. Ancak günü özel bir 
isimle adlandırmak akıllarına 
ilk kez 1961 yılında gelmiştir.                              
Kara Cuma (onlara göre) , 
insanlara hayatta kalma mali-
yetlerini kısa bir sürelik bile ol-
sa daha az miktarlar ödenerek 
daha fazla mal alınacak şekil-
de destekler görülmüştür. İndi-
rimler ve kampanyalar saye-
sinde dükkânlar yüksek 
kârlar elde etmiş ve bu 
yüksek kazançlarından 
faydalanabilmenin doruk-
larına ulaşmak amacıyla 
sabah erken saatlerde 
dükkânlarını açıp gece 
geç saatlere kadar çalış-
mışlardır. Bu durumdan 
yararlanmak amacıyla sa-
dece çalışma saatlerinde 
değil fiyatlarda da yüksek 
miktarlarda cezp edicilik 
içeren değişiklikler görül-
müş ve insanları ihtiyaçla-
rından fazlasını almaya ve 
para harcamaya itmiştir. 
Bu indirim kampanyaları 
insanların ceplerine rahat-
lık getirmek dışında baş-
ka sonuçlar da doğurmuş 
ve bu doğurduğu sonuçlar 
dolayısıyla Black Friday  
(kara Cuma)  adını almış-
tır. 1961 yılında indirim-
lerden en yüksek miktar-
larda faydalanmaya çalı-
şan bir sürü Amerikalı bi-
rey alışverişleri esnasında 
birbirlerine zarar verecek 
seviyelere gelmişler ve bir 
insanlık dramının yaratıl-
masına adeta sebep ol-
muşlardır. İnsanların dü-
şüncesiz davranışları so-
nucu oluşan izdihamlar ve 
bu izdihamlar sonucu or-
taya çıkan sakatlık ve ya-
ralanmalardan sonra bu 
kültürel ve bir o kadar da 
ticaret amaçlı alışveriş gü-
nü. Şükran Günü, sonrası 
Cuma günü, Kara Cuma 
veya Black Friday adıyla 
dünya çapında yayılmayı 
sürdürmeye başlamıştır. 
Müslüman toplumdaki 
Batı mukallidi din karşıt-
ları da birçok şeyde oldu-
ğu gibi bunu da örnek al-
mışlar ve fırsat buldukça, 
meydanı da boş buldukça 
Müslüman mahallesinde 
Salyangoz satıyorlar!                                                                                                         

Dostça kalın…

Kara olan “Cuma” değil, 
sizsiniz!                                                                                    

ADEM KEÇİCİ vefat etti. 
Ortakçı Köyü sakinlerinden Fethiye Keçici’nin eşi, Meral 

Muvasil, Sedat ve Hüseyin Keçici’nin babaları, 84 yaşındaki 
Recep Sevil vefat etti.  

Cenazesi Çarşamba günü Ortakçı Köy Camii'nde öğle vak-
ti kılınan namazının ardından Köy Mezarlığı'na defnedildi. 

 
NAİME ÖNER vefat etti. 
Hasan Öner’in eşi, Mehmet Öner ve Birsen Çevenmen’in 

anneleri, Ahmet Uysal ve Naide Akın’ın ablaları, 67 yaşındaki 
Naime Öner vefat etti.  

Cenazesi Çarşamba günü Hıdırağa Köy Camii'nde öğle 
vakti kılınan namazının ardından Köy Mezarlığı'na defnedildi. 

 
LÜTFİ KOSOVA vefat etti. 
Merhum hacı Aysel Kosova’nın eşi, Faruk, Ta-

rık ve Mustafa Kosova’nın babaları, Busenur, 
Kardelen, Metehan, Yağız ve Beyazıt Kosova’nın 
dedeleri, 79 yaşındaki Lütfi Kosova vefat etti.  

Cenazesi Çarşamba günü Yıldırım Akmescit 
Camii'nde öğle vakti kılınan namazının ardından 
Yıldırım Mezarlığı'na defnedildi. 

 
ZAFER GÖÇER vefat etti. 
Menşure Göçer’in eşi, Ayça Özsu’nun babası, Neide Gürler, 

Nevin Dalga, Korcan Göçer ve Kemalettin Göçer’in abileri, Sü-
loğlu Belediyesi emekli şoförlerinden 60 yaşındaki Zafer Göçer 
vefat etti.  

Cenazesi Çarşamba günü Süloğlu Yeni Camii'nde öğle vak-
ti kılınan namazının ardından Süloğlu Mezarlığı'na defnedildi. 

 
HEDİYE ORHAN vefat etti. 
Merhum Nazım Oran’ın eşi, Kazım, Şenol ve Erol Orhan’ın 

anneleri,  Hediye Orhan vefat etti.  
Cenazesi Çarşamba günü Doyran Köy Camii'nde öğle vak-

ti kılınan namazının ardından Köy Mezarlığı'na defnedildi. 

ARAMIZDAN AYRILANLAR

Edirne'de yasa dışı yollarla yurda giren 27 düzensiz göçmen 
yakalandı. İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, düzensiz göçün 
önlenmesine yönelik denetimlerini sürdürüyor. Bu kapsamda 
Havsa ilçesine bağlı Köseömer köyü ve Uzunköprü ilçesine 
bağlı Çakmak köyünde yapılan denetimlerde 27 düzensiz göç-
men yakalandı. Düzensiz göçmenler, işlemlerinin ardından İl 
Göç İdaresi Müdürlüğüne gönderildi. (aa)
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Mecidiye’de orman yangını

Edirne'de bir tarlada 700 kök Hint keneviri 
ele geçirildi. 

Valilikten yapılan açıklamaya göre, İl Jandar-
ma Komutanlığı ekipleri kaçakçılık olaylarının 
engellenmesine yönelik çalışmalarına ara ver-

meden devam ediyor. 
Ekipler bu kapsamda, Süloğlu ilçesinde 

İ.B'ye ait tarlada 700 kök Hint keneviri ele ge-
çirdi. 

Olayla ilgili İ.B. gözaltına alındı. (aa) 

700 kök Hint keneviri ele geçirildi
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Kırklareli'nde kamyonet kasasında 32 düzensiz göçmen ya-
kalandı. Gözaltına alınan kamyonet sürücüsü B.E.D'nin 2 ayrı 
suçtan arandığı öğrenildi. 

İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, düzensiz göçle mücadele ça-
lışmalarını sürdürdü. 

Ekipler, Pınarhisar Kavşağı yakınlarında yaptıkları uygula-
mada, bir kamyonete "dur" ihtarında bulundu. 

Araç ikaza uymayarak bölgeden kaçtı. Kamyonet kovala-
maca sonucu Bulgaristan'a ulaşımın sağlandığı Dereköy Sınır 
Kapısı yolunda durduruldu. 

Kamyonetin kasasında farklı uyruklarda 32 düzensiz göç-
men bulunduğu belirlendi. 

Düzensiz göçmenler işlemleri için İl Emniyet Müdürlüğü 
Göçmen Kaçakçılığıyla Mücadele Şubesine götürüldü. 

Gözaltına alınan kamyonet sürücüsü B.E.D'nin ise 2 ayrı 
suçtan arandığı öğrenildi. (aa)

Kamyonet kasasında yakalandılar
Eğitim İş Edirne Şube Baş-

kanı Nedim Zobar, 20 bin öğ-
retmen alımı için yapılan müla-
katın ve sonuçlarının açıklan-
madığını belirterek, “1 Eylül'de 
okullar açılacağı düşünüldü-
ğünde yeni ataması yapılacak 
öğretmenlerin göreve başlama, 
atandığı yerde kalacak yer bul-
ma sorunlarıyla baş başa kala-
cağı ortadadır” dedi. 

Eğitim İş Edirne Şube Baş-
kanı Nedim Zobar, 20 bin öğ-
retmen alımına ilişkin mülakat 
ve atama sonuçlarının açıklan-
mamasına tepki gösterdi. Mü-
lakatların 10 Ağustos’ta sona 

erdiğini ifade eden Zobar, 
“Milli Eğitim Bakanlığının 20 
bin sözleşmeli öğretmen ata-
ması süreci devam ediyor. 1 
Temmuz itibariyle başlayan 
mülakatlar 10 Ağustos'ta sona 
ermişti. 10 Ağustos’un üzerin-
den günler geçmesine rağmen 
ne mülakat sonuçları ilan edil-
di ne de atama takvimi yayın-
landı. Mülakat sonuçlarının 
açıklanmaması atama bekle-
yen öğretmenlerde tedirginliğe 
ve güvensizliğe yol açtı. Müla-
kat sonuçları ne kadar geç 
açıklanırsa insanların aklındaki 
soru işaretlerinin sayısı da o 

kadar artacağı ve güvensizlik 
ortamı oluşacağı açıktır. Müla-
kat demek zaten adaletsizlik ve 
torpil demektir. Bir an evvel bu 
belirsizlik de adaletsizlik de son 
bulmalıdır. 1 Eylül'de okullar 
açılacağı düşünüldüğünde ye-
ni ataması yapılacak öğret-
menlerin göreve başlama, 
atandığı yerde kalacak yer bul-
ma sorunlarıyla baş başa kala-
cağı da ortadadır. Ayrıca ata-
ma bekleyen öğretmenler, ata-
ma takvimine dair bilgilendiril-
mediği için yeni dönemde dev-
let kadrosuna giremedikleri 
takdirde özel sektörde de iş 
bulmakta zorlanacakları du-
rumlar yaşayacaktır. Milli Eği-
tim Bakanlığının bu plansızlığı, 
atama bekleyen binlerce öğret-
men adayını ve dolayısıyla ai-
leleri olumsuz etkileyecektir. 

Milli Eğitim Bakanlığının, 
öğretmen atamalarında müla-
kat garabetini bir an önce bir 
kenara bırakarak sadece KPSS 
puanlarına göre atama yapma-
sının en doğru ve en adaletli 
yöntem olacağını belirtmek is-
teriz” dedi. Haber Merkezi 

Diş hekimliğinde kullanılan 
dijital sistemler ve 3 boyutlu ya-
zıcılar, teşhis ve tedavi süreçleri-
ni hızlandırarak hem sağlık çalı-
şanlarına hem de hastalara bü-

yük kolaylık sunuyor. 
Sağlık alanında hızla gelişen 

dijital dönüşüm, diş hekimliğin-
de de önemli değişikliklere yol 
açıyor. Özellikle dijital görüntü-
leme sistemleri, ağız içi tarayıcı-
lar ve 3 boyutlu yazıcılar, diş 
hekimliğinde öne çıkan yenilik-
ler arasında yer alıyor. 

Dijital görüntüleme, daha 
az radyasyonla yüksek çözü-
nürlüklü görüntüler sağlarken, 
ağız içi tarayıcılar hastaların 

konforunu artırarak ölçülerin 
dakikalar içinde alınmasına 
olanak tanıyor. Bu sayede, res-
toratif ve protez materyaller ay-
nı gün içinde üretilebiliyor. 

Ayrıca dijital sistemler, hasta 
kayıtlarının dijital ortamda sak-
lanmasını sağlayarak, arşivle-
me ve laboratuvar süreçlerini 
hızlandırıyor. Böylece tedavi 
süreçleri daha verimli hale geli-
yor. 

 
"TEKNOLOJİLERİ YAYGIN 
BİR ŞEKİLDE KULLANI-

YORUZ" 
Gaziantep Üniversitesi (GA-

ÜN) Diş Hekimliği Fakültesi 

Dekanı Prof. Dr. Uğur Aydın, 
diş hekimliğinde dijital teknolo-
jilerin kullanımının giderek yay-
gınlaştığını söyledi. 

Aydın, 3 boyutlu yazıcı ve 
dijital sistemlerin günümüzde 
artık birçok alanda kullanılma-
ya başladığını anlatarak, şöyle 
devam etti: 

"Diş hekimliği pratiğinde de 
özellikle son yıllarda bu tekno-
lojiler ve uygulamalar geniş yer 
buldu. Fakülte olarak bu tekno-
lojileri yaygın bir şekilde kulla-
nıyoruz. Ağız ölçüsünü, tarayı-
cılarla geleneksel yöntemlere 
kıyasla dijital sistemlerle alıyo-
ruz. Böylece hastanın ağız içi 
modeli yerine dijital bir görüntü 
elde ediyoruz. Aynı görüntü 
üzerinden elde ettiğimiz dijital 
modele, protetik ve restoratif 
uygulamalarımızı 3 boyutlu ya-
zıcı ve kazıyıcı sistemlerle yapa-
rak, hastaların ekipmanlarını 
aynı gün içerisinde teslim etme 
imkanı buluyoruz." 

 
"GİDER, GELENEKSEL 
YÖNTEMLERE GÖRE  

DAHA DÜŞÜK" 
Prof. Dr. Aydın, dijital sis-

temlerin uzun vadede maliyet-
leri düşürdüğüne dikkati çeke-

rek, "Bu cihazlar başlangıçta 
pahalı olabilir ancak sarf gider-
leri geleneksel yöntemlere göre 
daha düşük. Bu da sistemlerin 
birkaç yıl içinde kendini finanse 
etmesini sağlıyor. Ayrıca, bazı 
tedavileri dışarıdan hizmet ala-
rak yapıyorken, bu teknolojiler 
sayesinde kendi bünyemizde 
üretiyor ve dışa bağımlılıktan 
kurtuluyoruz." diye konuştu. 
"Hasta konforunu bozma-

dan kayıt alabiliyoruz" 
GAÜN Diş Hekimliği Fakül-

tesi Dr. Öğr. Üyesi Güzin Bilgin 
Büyüknacar ise dijitalleşmenin 
hasta konforunu artırdığını ve 
süreçleri hızlandırdığını belirtti. 

Büyüknacar, konvansiyonel 
ölçü alma yöntemlerinde hasta-
larda bulantı refleksi oluşabildi-
ğini anlatarak, "Ancak dijital 
ağız içi tarayıcılarla dakikalar 
içinde hasta konforunu bozma-
dan kayıt alabiliyoruz. Ayrıca, 

dijitalleşme sayesinde tedavi 

planlamalarımızı bilgisayar ve-

ya telefon üzerinden gerçekleş-

tirebiliyoruz. Bunun yanı sıra, 

dijital kayıt sistemiyle arşiv oda-

larına gerek kalmadan, dosya-

larımızı güvenle sanal ortamda 

saklıyoruz." dedi. 

Dijital sistemlerin yaygınlaş-

masıyla diş hekimliğinde kulla-

nılan tedavi yöntemlerinin hem 

hızlandığını hem de daha bilim-

sel ve pratik bir hale geldiğini 

aktaran Büyüknacar, "Gazian-

tep Üniversitesi Diş Hekimliği 

Fakültesi, bu teknolojileri gün-

lük pratiğinde kullanarak, has-

talarına daha kısa sürede teda-

vi imkanı sunarken, aynı za-

manda dijitalleşen kayıt ve ar-

şivleme süreçleriyle depolama 

alanında da önemli bir dönü-

şüm gerçekleştiriyor." ifadeleri-

ni kullandı. (aa)

‘Mülakat sonuçları neden açıklanmıyor?’

Diş hekimliğinde dijital dönüşüm



Edirne Valisi Yunus Sezer, 
görev değişikliği nedeniyle 

kentten ayrılan İl Jandarma 
Komutanı Albay Hacı Ali Bü-

ber ve Yardımcısı Albay Naim 
Tavlı onuruna veda yemeği 
düzenledi. 

Polis Bahçesi'nde düzenle-
nen yemekte Sezer, Büber ve 
Tavlı'ya kente olan hizmetleri 
dolayısıyla teşekkür etti, başarı 
belgesi verdi. 

Yemeğe Garnizon Komuta-
nı Tuğgeneral Berat Acar, 
Cumhuriyet Başsavcısı Musta-
fa Çakmak, kurum müdürleri 
ve aileleri katıldı.(aa) Üniversitelere kayıtların başlamasıyla ev kiraları adeta tavan 

yaptı. Edirne’de kiralık ev ilanlarında 1+0 25 metrekare daire 
için 13 bin 500 lira kira ücreti talep edilmesi dikkat çekti.  

Okulların açılmasına kısa bir süre kala üniversite öğrencile-
rini ev bulma telaşı sardı. Yurt ve pansiyonların dışında kiralık 
ev arayışına giren öğrenciler, yüksek kira ücretleri ile karşılaşı-
yor.  

 Edirne’de kiralık ev ilanlarında 25 metrekarelik 1+0 daire 
için 13 bin 500 lira kira talep edilmesi dikkat çekiyor. Bir başka 
ilanda ise 45 metrekare her şey dahil daire için 14 bin TL iste-
niyor. 1+1 dairelere ise asgari ücretin üzerinde fiyat talep edil-
mesi dikkat çekiyor. Haber Seyide Esen 

Milli Eğitim Bakanlığı 
(MEB), kanuna aykırı olarak 
isimleri Türkçe olmayan 6 ilde-
ki 30 okullun isimlerinin değiş-
tirilmesini istedi. MEB Özel 
Öğretim Kurumları Genel Mü-
dürlüğünden 6 ilin valiliğine 
"Türk Okulları" konulu yazı 
gönderildi. 

Yazıda, Milli Eğitim Bakan-
lığı Özel Öğretim Kurumları 
Yönetmeliği'nde yer alan şu 
hükümler hatırlatıldı: 

"Kurumlara, 1739 sayılı 
Milli Eğitim Kanunu'nda belir-

tilen Türk milli eğitiminin genel 
ve özel amaçları ile temel ilke-
leri doğrultusunda kurumun 
amacına, eğitim programına 
ve düzeyine uygun, belli bir 
anlam taşıyan Türkçe ad veri-
lir. Ancak azınlık okulları, ya-
bancı ve milletlerarası okullar 
ile sadece yabancı dil eğitimi 
veren kurslara yabancı ad veri-
lebilir. Diğer kurumlara kıta, 
ülke, millet, tarih, rakam, ya-
bancı kurum ve kuruluş adları 
verilemez. Kurumların adları-
nı, Türk Dil Kurumu kısaltma-
lar dizininde yer alan kısaltma-
lar hariç olmak üzere varsa kı-
saltmalarıyla kullanması esas-
tır. Kurum adı kısaltma olarak 
kullanılacak ise kurum adı ve 
kısaltması kurum açma izni ile 
iş yeri açma ve çalışma ruhsa-
tında yer alır..." 

Bakanlık, Türkçe isim veril-
mediği tespit edilen kurum ad-
larını 6 ilin valiliğine bildirerek, 
"Kurum adlarının anılan mad-
deye aykırı olduğu anlaşılmış 
olup yeni kurum adı teklif edil-

mesi gerekmektedir." uyarısın-
da bulundu. 

Kanuna aykırı olarak isim-
leri Türkçe olmayan okul sayı-
sının 6 ilde 30 olduğu öğrenil-
di. (aa)
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Osman ALMADIK

ZAYİ

Komutanlara veda yemeği

Özel okullara Türkçe isim uyarısı
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Edirne’de 51 yıldır kuaför-
lük yapan 72 yaşındaki Şük-
ran Çetin, 2024 yılında “Yılın 
Ahisi” seçilmenin gururunu 
yaşarken, pandemi sonrası iş-
lerinin düştüğünü belirtti. Çe-
tin, “Hanımlar kışın eşarbını 
bağlıyor veya şapkasını takı-
yor. Beyazını örtüyor, gerek 
kalmıyor boyatmaya. Yazın da 
diyor ki; hava çok sıcak saçımı 
topluyorum, gerek yok. Onlar 
da kendi açısından haklılar” 
dedi.  

Mesleğine dair düşünceleri-
ni paylaşan Çetin, ahiliğin 
önemine vurgu yaparak esnaf-
lıkta birlik, beraberlik, payla-
şım ve dürüstlüğün büyük de-
ğer taşıdığını ifade etti. Çetin, 
bugün yaptığı açıklamada, 
pandemiden sonra pahalılık-
tan dolayı kadınların kendine 
bakımı ertelediğini dile getirdi.  

 
“Bilgi ve yetenek isteyen 

bir meslek” 
Çetin, şunları kaydetti: 

“2024 yılının Ahisi olarak 
beni seçmeleri ayrı bir gurur 
verdi. Ahilik denince; biz es-
naflarda birlik, beraberlik, pay-
laşmak çok önemli. Ahilikte 
aynı zamanda ticarette dürüst-
lük çok önemli. Bizim mesleği-
miz zor değil ama teknik iste-
yen bilgi isteyen ve yetenek is-
teyen bir meslek olduğu için 
eğitimini aldığınız zaman ya-
pamayacağınız bir şey yok. Ar-
tı bizim meslekte küçük yaşlar-

da başlandığında ileriki sene-
lerde çok daha iyi yerlere gele-
biliyorsunuz. Uzun vade dü-
şünmek gerekiyor. Merdivenle-
ri tek tek çıkarak bir yerlere ge-
lebiliyorsunuz.  

 
“Onlar da kendi açısından 

haklılar” 
Koronadan önce korona-

dan sonra ikiye ayırabiliriz. 
Hanımların her zaman ihtiyacı 
var. Ve saç kesimi, boya ol-
mazsa olmazı. Ama korona-

dan sonra ve pahalılıktan son-
ra maalesef çok aşağıya düştü. 
Hanımlar kışın eşarbını bağlı-
yor veya şapkasını takıyor. Be-
yazını örtüyor, gerek kalmıyor 
boyatmaya. Yazın da diyor ki; 
hava çok sıcak saçımı topluyo-
rum, gerek yok. Onlar da ken-
di açısından haklılar. Mümkün 
olduğu kadar gelmemeye da-
ha geç zamanda yaptırmaya 
özen gösteriyorlar.”   

Haber Ergin Yıldız

Yılın Ahisi Şükran Çetin

Kırklareli'nin Istranca Dağları eteklerinde manda besicisi çift, 
süt talebine yetişemiyor. 

Vize ilçesinin Aksicim köyünde yaşayan Kamuran (56) ve Asim 
Yalçın (58) çifti, 1986 yılında bir manda satın alıp süt üretimine 
başladı. 

Manda sayısını her geçen yıl artıran çift, devlet desteği ile sürü-
sünü büyüttü. 

Malaklar (yavru) nedeniyle süt üretimi düşen çift, 80 manda-
dan günde ortalama 30 litre süt elde edebiliyor. 

Besici çift Istanca Dağları'nın eteklerinde otlayan mandalardan 
elde ettiği süt talebine yetişemiyor. 

"BİZİM SÜTÜMÜZ ORGANİK OLDUĞU İÇİN YOĞUN 
TALEP VAR" 

Besici Kamuran Yalçın, devlet desteği ile sürüsünü arttırdığını 
söyledi. 

Yaklaşık 38 yıldır manda besiciliği yaptığını anlatan Yalçın, 
mandanın diğer hayvanlara göre bakımının zor olduğunu ve bu 
nedenle de bölgedeki manda sayısının azaldığını belirtti. 

Hayvan sayısını artırmak istediğini anlatan Yalçın, "Devlet çok 
güzel destekler veriyor. Önemli olan bunları iyi değerlendirebilmek. 
Ben devlet desteği ile önce sürümü sonra süt üretimimi artırdım." 
dedi. 

Yalçın, manda sütüne talebin çok olduğunu belirtti. 
Hayvanlarının doğada beslendiğini ve sütünün bu nedenle lez-

zetli olduğunu anlatan Yalçın, manda sütünün koyun, keçi, sığır ve 
inek sütünden daha değerli olduğunu savundu. 

Bölgede manda sayısının azlığı nedeniyle süt talebinin arttığını 
ifade eden Yalçın, "Süt az olduğu için talebe yetişemiyoruz. Talep 
çok günde 100 kilogram bile üretebilsek satarız. Kırklareli, İstanbul, 
ve Tekirdağ'dan arayanlar çok oluyor. Bizim sütümüz organik ol-
duğu için yoğun talep var. Kaymağı, peyniri, yoğurdu çok güzel 
oluyor." diye konuştu. 

Hayvanlarını çok sevdiğini dile getiren Yalçın, "Bir ara satalım 
diye düşündük ama 'ben onlarsız yapamam' dedim. Satmaya ka-
rar versek herhalde bir tane bırakırım. Onlarsız yapamam ben. 
Çünkü çocukluğumda babamlar da vardı, biz alışığız. Allah'ıma 
binlerce şükür ben hayatımı hep besicilik yaparak sağladım." dedi. 

Asim Yalçın ise manda sütünün kaliteli olduğunu belirtti. 
Geçimini manda sütünden sağladığını ifade eden Yalçın, dev-

let desteği ile manda sayısını artırmayı istediğini kaydetti. 
Bir mandanın günlük ortalama 6 kilogram süt verdiğini belirten 

Yalçın, sütün yağlı olmasının lezzeti artırdığını sözlerine ekledi. (aa)

Süt talebine yetişemiyor
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TÜİK’in Motorlu Kara Ta-
şıtları istatistiklerine göre Tür-
kiye’de Temmuz ayında 276 
bin 615 adet taşıtın trafiğe kay-
dı yapıldı. Edirne'de trafiğe ka-
yıtlı araç sayısı 190 bin 156 ol-
du. Tekirdağ’da 341 bin 539, 
Kırklareli’nde ise 160 bin 407 
araç bulunuyor. Temmuz ayın-
da trafiğe kaydı yapılan 276 
bin 615 aracın yarısını moto-
siklet oluşturdu.  

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK)’in Motorlu Kara Taşıt-
ları istatistiklerine göre Tem-
muz ayında 276 bin 615 adet 
taşıtın trafiğe kaydı yapıldı. 

 Temmuz ayında trafiğe 
kaydı yapılan taşıtların yüzde 
46,9'unu motosiklet, yüzde 
39,4'ünü otomobil, yüzde 
8,5'ini kamyonet, yüzde 2,6'sı-
nı traktör, yüzde 1,7'sini kam-
yon, yüzde 0,6'sını minibüs, 
yüzde 0,2'sini otobüs ve yüzde 
0,1'ini özel amaçlı taşıtlar oluş-
turdu. 

 
BİR ÖNCEKİ AYA GÖRE 

YÜZDE 39,3 ARTTI 
  
Temmuz ayında trafiğe 

kaydı yapılan taşıt sayısı bir 
önceki aya göre minibüste 
yüzde 106,6, kamyonda yüz-
de 99,2, kamyonette yüzde 
76,9, otobüste yüzde 56,1, 
otomobilde yüzde 43,7, moto-
siklette yüzde 30,3, traktörde 
yüzde 18,3 ve özel amaçlı ta-
şıtta yüzde 1,4 arttı. 

 
GEÇEN YILIN AYNI  

AYINA GÖRE YÜZDE 
19,1 ARTTI 

 
Temmuz ayında geçen yılın 

aynı ayına göre trafiğe kaydı 
yapılan taşıt sayısı minibüste 
yüzde 123,7, otobüste yüzde 
47,0, özel amaçlı taşıtta yüzde 
41,4, motosiklette yüzde 27,9, 
kamyonda yüzde 23,3, oto-
mobilde yüzde 13,5, kamyo-
nette yüzde 8,3 artarken trak-
törde yüzde 8,7 azaldı. 

 
TOPLAM TAŞIT SAYISI 

30 MİLYON 261 BİN 176 
OLDU 

 
Temmuz ayı sonu itibarıyla 

trafiğe kayıtlı taşıtların yüzde 
52,3'ünü otomobil, yüzde 
19,0'ını motosiklet, yüzde 
15,3'ünü kamyonet, yüzde 
7,4'ünü traktör, yüzde 3,3'ünü 
kamyon, yüzde 1,7'sini mini-
büs, yüzde 0,7'sini otobüs ve 
yüzde 0,3'ünü özel amaçlı ta-
şıtlar oluşturdu. 

 
957 BİN 920 ADET  

TAŞITIN DEVRİ YAPILDI 
 
Temmuz ayında devri (1) 

yapılan taşıtların yüzde 
64,9'unu otomobil, yüzde 
14,7'sini kamyonet, yüzde 
13,5'ini motosiklet, yüzde 
2,7'sini traktör, yüzde 1,8'ini 
kamyon, yüzde 1,7'sini mini-
büs, yüzde 0,5'ini otobüs ve 
yüzde 0,2'sini özel amaçlı taşıt-
lar oluşturdu. 

 
108 BİN 907 ADET  

OTOMOBİLİN TRAFİĞE 
KAYDI YAPILDI 

 
Temmuz ayında trafiğe 

kaydı yapılan otomobillerin 
yüzde 10,4'ü Renault, yüzde 
9,3'ü Fiat, yüzde 8,1'i Volks-
wagen, yüzde 7,2'si Chery, 
yüzde 6,1'i Citroen, yüzde 6,0'ı 
Peugeot, yüzde 5,0'ı Hyundai, 
yüzde 4,8'i Opel, yüzde 4,7'si 
Toyota, yüzde 4,5'i MG, yüzde 
4,1'i Skoda, yüzde 3,6'sı Da-
cia, yüzde 3,2'si Honda, yüzde 
3,0'ı Ford, yüzde 2,4'ü Nissan, 
yüzde 2,3'ü Mercedes-Benz, 
yüzde 1,9'u Seat, yüzde 1,6'sı 
BMW, yüzde 1,6'sı Audi, yüz-
de 1,4'ü Kia ve yüzde 8,8'i di-
ğer markalardan oluştu. 

 
OCAK-TEMMUZ  
DÖNEMİNDE  

1 MİLYON 537 BİN 616 
ADET TAŞITIN TRAFİĞE 

KAYDI YAPILDI 
 
Ocak-Temmuz döneminde 

bir önceki yılın aynı dönemine 
göre trafiğe kaydı yapılan taşıt 
sayısı yüzde 19,2 artarak 1 
milyon 537 bin 616 adet olur-
ken, trafikten kaydı silinen taşıt 
sayısı yüzde 4,6 azalarak 16 
bin 506 adet oldu. Böylece 
Ocak-Temmuz döneminde tra-
fikteki toplam taşıt sayısında 1 
milyon 521 bin 110 adet artış 
gerçekleşti. 

 
OTOMOBİLLERİN  

YÜZDE 65,2'Sİ BENZİN 
YAKITLI 

 
Ocak-Temmuz döneminde 

trafiğe kaydı yapılan 617 bin 
708 adet otomobilin yüzde 
65,2'si benzin, yüzde 13,1'i 
hibrit, yüzde 12,4'ü dizel, yüz-
de 8,3'ü elektrikli ve yüzde 
1,0'ı LPG yakıtlı olduğu belir-
tildi. Temmuz ayı sonu itibarıy-
la trafiğe kayıtlı 15 milyon 835 
bin 588 adet otomobilin ise 
yüzde 34,7'si dizel, yüzde 
32,4'ü LPG, yüzde 29,8'i ben-
zin, yüzde 1,9'u hibrit ve yüzde 
0,8'i elektrikli. Yakıt türü bilin-
meyen otomobillerin oranı ise 
yüzde 0,2. 

 
EN FAZLA 1300 VE ALTI 

SİLİNDİR HACİMLİ  
OTOMOBİL KAYDI  

YAPILDI 
 
Ocak-Temmuz döneminde 

trafiğe kaydı yapılan 617 bin 
708 adet otomobilin yüzde 
32,3'ü 1300 ve altı, yüzde 
22,1'i 1401-1500, yüzde 17,5'i 
1301-1400, yüzde 13,3'ü 
1501-1600, yüzde 5,8'i 1601-
2000, yüzde 0,7'si 2001 ve üs-
tü motor silindir hacmine sa-
hip. 

 
OTOMOBİLLERİN 238 

BİN 836'SI GRİ RENKLİ 
 
Ocak-Temmuz döneminde 

trafiğe kaydı yapılan 617 bin 
708 adet otomobilin yüzde 
38,7'si gri, yüzde 25,5'i beyaz, 
yüzde 13,0'ı siyah, yüzde 
11,3'ü mavi, yüzde 6,3'ü kır-
mızı, yüzde 2,8'i yeşil, yüzde 
0,9'u turuncu, yüzde 0,6'sı sa-
rı, yüzde 0,4'ü kahverengi ve 
yüzde 0,4'ünde diğer renkler 
tercih edildi. 

Haber Merkezi 

Edirne’de araç sayısı 200 bine yaklaştı

Tekirdağ'ın Şarköy ilçesindeki Uçmakdere Mahallesi; doğal 
güzellikleri, kamp alanları, yamaç paraşütü pistleri ve temiz de-
niziyle, doğayla iç içe zaman geçirmek isteyen yerli ve yabancı 
turistleri ağırlıyor. 

Kent merkezine 35 kilometre uzaklıkta, Ganos Dağı etekle-
rinde bulunan Uçmakdere, sakinlik arayanların tercihi oluyor. 

Doğayla iç içe zaman geçirmek isteyen yerli ve yabancı tu-
ristler, Marmara Denizi kıyısında bulunan kamp alanlarında ça-
dır kurma imkanı bulurken, Ganos Dağları'nın eteklerinde fark-
lı pistlerden yapılan yamaç paraşütüyle de keyifli vakit geçiri-
yor. 

Maviyle yeşilin buluştuğu Uçmakdere'de doğal güzelliklerin 
tadını çıkaran ziyaretçiler, mahallede bulunan işletmelerde yö-
resel lezzetlerin de tadına bakma imkanı buluyor. 

İl Kültür ve Turizm Müdürü Ahmet Hacıoğlu, Uçmakdere'nin 
her yıl yerli ve yabancı turistlerin ilgisini çektiğini söyledi. 

Bölgenin, kentin turizmine katkı sağladığını belirten Hacıoğ-
lu, "Uçmakdere sadece yaz aylarında değil yılın tamamında zi-
yaretçileri ağırlıyor. Burada turizmin bir çok çeşidini görmek 
mümkün. Deniz turizmi, dalış, eko turizm, paraşüt, agro turizm 
gibi aktivite yapma imkanı var. Kartaltepe Tabiat Parkı'nın böl-
gede olması, insanların dikkatini çekiyor." dedi. 

Hacıoğlu, doğayla iç içe zaman geçirerek, sakinlik arayan 
turistlerin mutlaka Uçmakdere'ye geldiğini dile getirdi. 

Özellikle yaz aylarının burada dolu dolu geçtiğini vurgula-
yan Hacıoğlu, "Buraya gelenler, yöresel ürünlerle kahvaltı yap-
manın yanı sıra burada satışı yapılan yöresel ürünlerden alabi-
liyor. Ganos Dağı'nın eteklerinde denizle bütünleşen manzara-
sıyla çok güzel bir konuma sahip. Yamaç paraşüt yaparak bu 
güzellikleri havadan izleme imkanı buluyor insanlar. Kamp, ka-
ravan tutkunları için de burası gözde yerlerden birisi." diye ko-
nuştu. (aa)

Uçmakdere turistlerin ilgisini 
çekiyor
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Edirne Belediye Başkanı 
Filiz Gencan Akın, 31 Mart ye-
rel seçim sürecinde tanıştığı 91 
yaşındaki Türkan Teyze’nin 
makamını ziyaret etmesiyle 
mutlu anlar yaşadı. Türkan 
Teyze, Başkan Akın’a hayır 
dualarını ve desteklerini suna-
rak içten bir ziyaret gerçekleş-
tirdi. 

Başkan Akın, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile ge-
tirerek, “Seçim sürecinde tanış-
tığımız 91 yaşındaki Türkan 
Teyzemiz, bugün makamımızı 
ziyaret ederek bizleri mutlu etti. 
Ziyaretinde, içten hayır duala-
rını ve desteklerini bizlerle pay-
laştı. Türkan Teyzemize nazik 

ziyareti ve değerli destekleri 
için en içten teşekkürlerimi su-
nuyorum” dedi. 

Başkan Akın, Türkan Tey-

ze’ye ziyaretinden dolayı teşek-
kür ederek, Edirne için hizmet 
etmeye devam edeceğini be-
lirtti. Haber Ergin Yıldız

Edirne Kent Konseyi Kadın 
Meclisi Başkanı Ferda Erdoğan 
ve meclis üyeleri, Edirne Valisi 
Yunus Sezer’i makamında zi-
yaret etti.  

Edirne Valisi Yunus Sezer, 
dün makamında Edirne Kent 
Konseyi Kadın meclisi üyeleri-
ni ağırladı. Meclis Başkanı Fer-
da Erdoğan ve yönetim kurulu 
üyeleri Vali Sezer’e önümüzde-
ki günlerde yapacakları proje-

lerle ilgili bilgiler verdi. 

Vali Sezer de ziyaretten 

duyduğu memnuniyeti dile ge-

tirdi. Haber Simge Sezen

TMMOB Edirne İl Koordi-
nasyon Kurulu Sekreteri Birce 
Altay, yerel gazetelere ilan ve-
rilmesinin takipçisi olacaklarını 
ve bu konuda gerekli adımların 
atılacağını söyledi.  

Altay, TMMOB Ana Yönet-
meliğinde yapılan değişiklikle-
rin TMMOB Genel Kurul kara-
rıyla alındığını ve Yönetim Ku-
rulunun bu yönde bir yetkisi 
bulunmadığını vurguladı. Al-
tay, “TMMOB mevzuatı uya-
rınca Ana Yönetmelikte deği-
şiklik yapılması ancak TMMOB 
Genel Kuruluna ait olup, Yö-
netim Kurulunun bu yönde bir 
yetkisi bulunmamaktadır” de-
di.  

Altay, açıklamasında şunla-
rı belirtti: “15 Ağustos 2024 ta-
rihinde Resmi Gazete’de ya-
yımlanan Türk Mühendis ve 
Mimar Odaları Birliği Ana Yö-
netmeliğinde Değişiklik Yapıl-
masına Dair Yönetmelik ile 
TMMOB ve Oda Genel Kurul-
larının duyurulmasına ilişkin 
değişiklik yürürlüğe girmiştir. 
Ancak, bazı haber mecraların-
da bu değişikliğin TMMOB Yö-
netim Kurulu tarafından yapıl-
dığı ve bağımsız gazeteciliği 
olumsuz etkilediği yönünde id-

dialar ortaya atılmıştır. Bu id-
dialar gerçeği yansıtmamakta-
dır.” 

Birce Altay, TMMOB Ana 
Yönetmeliğinde değişiklik yap-
ma yetkisinin sadece TMMOB 
Genel Kuruluna ait olduğunu 
belirterek, “Yönetim Kurulu-
muzun böyle bir yetkisi yoktur. 
15 Ağustos 2024’te yayımla-
nan değişiklik, 31 Mayıs - 2 
Haziran 2024 tarihlerinde ger-
çekleştirilen 48. Olağan Genel 
Kurulda alınan bir karardır” 
dedi. 

Altay, ayrıca, bu değişikli-
ğin Genel Kurul süreçlerinin 
daha düzenli ve merkezi bir şe-
kilde yürütülmesi amacıyla ya-
pıldığını ifade etti. “Genel Ku-
rulumuzda yapılan görüşme-

lerde, mevcut mevzuatın kuru-
luş yasamızla uyumlulaştırıl-
ması ve genel kurul duyuruları-
nın daha erişilebilir ve merkezi 
bir ortamda yapılması amacıy-
la değişiklikler gündeme gel-
miştir” diye ekledi. 

Altay, basın üzerinde olum-
suz etkiler yaratabilecek husus-
ların gözden kaçırıldığını kabul 
ederek, TMMOB Yönetim Ku-
rulunun basım maliyetleri ve 
basın emekçilerinin durumu 
konusunda hassasiyet gösterdi-
ğini de belirtti. “Birlik Yönetim 
Kurulumuz, basın emekçileri-
nin ve bağımsız basın yayın 
kuruluşlarının hassasiyetlerini 
dikkatle izlemektedir” dedi. 

Haber Merkezi

91 yaşında Başkan’a ziyaret

Kadınlardan yeni proje
Edirne’de meydana gelen kazada aydınlatma direğine çar-

parak durabilen otomobilde maddi hasar meydana geldi. Ka-
zada iki kişi yaralandı.  

Edinilen bilgiye göre; Edirne- Havsa karayolunun 7’nci ki-
lometresinde meydana gelen trafik kazasında otomobil kontrol-
den çıkarak kaza yaptı. Orta refüjde bulunan aydınlatma dire-
ğine çarparak durabilen otomobilde 2 kişi yaralandı. Maddi ha-
sarlı otomobil çekici yardımıyla kaza yerinden kaldırıldı.  

İhbar üzerine olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. 
Haber Ergin Yıldız 

Edirne Tatlıcı Büfeci Kebap ve Lokantacılar Esnaf Odası 
Başkanı Harun Özen ve yönetim kurulu üyeleri, yeni görevine 
başlayan Edirne Milli Eğitim Müdürü Sayın Ferhat Yılmaz’ı ma-
kamında ziyaret etti. Ziyaret sırasında, Özen ve ekibi, Müdür 
Yılmaz’a misafirperverliğinden dolayı teşekkürlerini iletti ve ye-
ni görevinde başarılar diledi. 

Harun Özen, Edirne Milli Eğitim Müdürü Yılmaz’a hitaben 
yaptığı konuşmada, eğitim alanında yapacağı çalışmaların Edir-
ne için büyük önem taşıdığını vurguladı ve esnaf olarak her za-
man destek vermeye hazır olduklarını belirtti. 

Müdür Yılmaz ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile ge-
tirerek, esnafla iş birliğinin önemine değindi ve Edirne’de eği-
tim kalitesini daha da artırmak için var gücüyle çalışacağını ifa-
de etti. Haber Merkezi

Edirne'de yasa dışı yollarla yurda giren 27 düzensiz göçmen 
yakalandı. İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, düzensiz göçün 
önlenmesine yönelik denetimlerini sürdürüyor. Bu kapsamda 
Havsa ilçesine bağlı Köseömer köyü ve Uzunköprü ilçesine 
bağlı Çakmak köyünde yapılan denetimlerde 27 düzensiz göç-
men yakalandı. Düzensiz göçmenler, işlemlerinin ardından İl 
Göç İdaresi Müdürlüğüne gönderildi. (aa)

Direğe çarparak durdu

Özen’den Yılmaz’a ziyaret

27 düzensiz göçmen yakalandı

“Yerel gazetelere ilan verilmesinin takipçisi olacağız”
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Osmanlı, Roma, Bizans ve 
Trak dönemlerine ait eserlerin 
yer aldığı Tekirdağ Arkeoloji ve 
Etnografya Müzesi'ni yılın 7 
ayında 14 bin 500 kişi ziyaret 
etti. 

Müze Müdürü Abdulgani 
Tarkan, müzede Roma, Bizans 
ve Trak kültürlerini yansıtan 

eserlerin tarihe ışık tuttuğunu 
söyledi. 

Milattan önce ve sonra fark-
lı uygarlıklara ev sahipliği ya-
pan kentteki kazılarda bu uy-
garlıkların günlük yaşamına ait 
eşyalar, mezarlar ve çeşitli eser-
lerin gün yüzüne çıkarılarak 
müzede sergilendiğini ifade 

eden Tarkan, "Bu yıl 7 ayda 
yerli ve yabancı toplam 14 bin 
500 kişi ziyaret etti. Geçen yıla 
göre ziyaretçi sayısı arttı. Ra-
mazan ve Kurban Bayramı ta-
tillerinin bu 7 ay içine denk gel-
mesi önemliydi. Özellikle ya-
bancı ziyaretçilerin sayısında 
artış var." dedi. 

Tekirdağ'a ve müzeye ziya-
retçilerin ilgisinin gün geçtikçe 
arttığını aktaran Tarkan, müze-
de en çok Trak Kralı Kerseblep-
tes'in iskeleti ve değerli eşyala-
rının dikkati çektiğini belirtti. 

Müzeye en çok Romanya, 
Macaristan, Bulgaristan ve Yu-
nanistan'dan ziyaretçilerin gel-
diğini anlatan Tarkan, "Trak 
kültürünü tek bir kültür, kendi 

kültürlerinin devamı olarak de-
ğerlendirdikleri için bu ülkeler-
den sık sık ziyaretçiler geliyor. 
Bulgaristan ve Macaristan'dan 
daha fazla gelen oluyor. 
2024'ün Türkiye-Macaristan 
Kültür Yılı olmasından dolayı-

sıyla da Macar ziyaretçilerimiz 
bu yıl bir hayli fazla." diye ko-
nuştu. 

Tarkan, müzede yaklaşık 4 
bin eserin sergilendiğini, depo-
larda da 20 bin eser bulundu-
ğunu kaydetti. (aa)

Trak kralının iskeleti ve eşyaları dikkat çekiyor
GAZETESÝ

Uyuşturucuyla yakalandı
Edirne'nin Keşan ilçesinde uyuşturucuyla 

yakalanan şüpheli gözaltına alındı. Valilikten 
yapılan açıklamaya göre, İl Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri uyuşturucu ticaretinin önlenme-
sine yönelik çalışmalarını sürdürüyor. Ekipler, 
Keşan ilçesinde takibe aldıkları T.Ü'nün aracını 
durdurdu. Araçta yapılan aramada 60 gram 
skunk ele geçirildi. Şüpheli gözaltına alındı. 
(aa)
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